



食品政策与法规月报(四月)

Food Industry Policy and Regulation Newsletter (April 2019)



2019-4-30

技术支持
Technical Support



中食安信（北京）信息咨询有限公司
Antion (Beijing) Information Consulting Co., Ltd.

目录 Table of Contents

标法动态.....	1
国家标准化管理委员会关于下达第一批推荐性国家标准计划的通知.....	1
符合评估审查要求的国家或地区输华肉类产品名单	1
WTO 就《食品安全标准管理办法（征求意见稿）》征求意见	1
海关总署公告 2019 年第 60 号（关于黑龙江绥滨港口岸、桦川港口岸关闭的公告）	1
关于《饲料添加剂 谷氨酸钠》和《饲料添加剂 植酸酶》两项强制性国家标准公开征求意见的通知.....	2
海关总署发布关于新增查询报关单数据传输状态信息有关事宜的公告.....	2
海关总署发布关于调整《中华人民共和国进境物品归类表》和《中华人民共和国进境物品完税价格表》的公告	2
关于印发《加强网购和进出口领域知识产权执法实施办法》的通知.....	2
市场监管总局部署加强肉品质量安全监管工作	2
海关总署公告 2019 年第 66 号（关于发布《报关单证电子转换或扫描文件格式标准》的公告）	3
关于进出口预包装食品标签检验监督管理有关事宜的公告	3
海关总署公告 2019 年第 74 号（关于公布进口肉类指定监管场地名单的公告）	3
风险预警.....	3
新疆和硕县查堵一起牛 O 型口蹄疫疫情	3
以色列发生牛型结核分枝杆菌疫情	3
美国召回可能受大肠杆菌污染的生牛肉产品	4
行业资讯.....	4
首批纳米比亚牛肉启运输华	4
澳大利亚针对部分牛肉及制品启用澳洲检疫与检查局新申报代码.....	4
MLA: 中国富裕阶层青睐有加 澳牛羊肉对华出口飙涨	4
IFFA 2019: 全球肉类行业峰会	4
抗议活羊出口 澳动物协会吁政府转型出口冷冻牲畜	5
首批玻利维亚牛肉有望下半年运抵中国	5
STANDARDS & REGULATIONS.....	6
STANDARDIZATION ADMINISTRATION OF THE PEOPLE’S REPUBLIC OF CHINA NOTIFICATION ON RELEASING THE FIRST BATCH OF GB/T PLAN	6
LIST OF MEAT PRODUCTS FROM COUNTRIES OR REGIONS THAT MEET THE REQUIREMENT OF ASSESSMENT AND REVIEW	6
WTO SOLICITED COMMENTS ON <i>FOOD SAFETY STANDARDS ADMINISTRATION MEASURES (DRAFT FOR COMMENTS)</i>	6
GACC ANNOUNCEMENT No. 60 OF 2019 (ANNOUNCEMENT ON CLOSURE OF SUIBIN PORT AND HUACHUAN PORT IN HEILONGJIANG PROVINCE)	6
NOTICE ON SOLICITING PUBLIC OPINIONS ON TWO MANDATORY NATIONAL STANDARDS, INCLUDING <i>FEED ADDITIVE SODIUM GLUTAMATE</i> AND <i>FEED ADDITIVE PHYTASE</i>	7
ANNOUNCEMENT OF THE GACC ON MATTERS RELATING FOR THE NEW QUERY OF TRANSMISSION STATUS INFORMATION OF CUSTOMS DECLARATION FORMS	7

ANNOUNCEMENT OF THE GACC ON ADJUSTING THE <i>CLASSIFICATION TABLE OF IMPORTED GOODS OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA</i> AND THE <i>TAXABLE PRICE LIST OF IMPORTED GOODS OF THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA</i>	7
NOTICE OF THE SAMR AND OTHER DEPARTMENTS ON THE ISSUANCE OF THE <i>MEASURES FOR STRENGTHENING THE ENFORCEMENT OF INTELLECTUAL PROPERTY RIGHTS IN THE FIELD OF ONLINE SHOPPING AND IMPORT AND EXPORT</i>	8
SAMR HAS DEPLOYED WORKS TO STRENGTHEN SUPERVISION FOR QUALITY AND SAFETY OF MEAT	8
GACC ANNOUNCEMENT NO. 66 OF 2019 (ANNOUNCEMENT ON ISSUING <i>STANDARD ON FORMAT FOR ELECTRONIC CONVERSION OF CUSTOMS DECLARATION OR SCANNING DOCUMENTS</i>).....	8
ANNOUNCEMENT ON MATTERS RELATED TO THE SUPERVISION AND MANAGEMENT OF LABEL	
INSPECTION OF IMPORT AND EXPORT PRE-PACKAGED FOODS	8
GACC ANNOUNCEMENT NO. 74 OF 2019 (ANNOUNCEMENT ON THE PUBLICATION OF THE LIST OF DESIGNATED REGULATORY SITES FOR IMPORTED MEAT)	9
FOOD RISKS & ALERTS.....	9
AN OUTBREAK OF BOVINE TYPE O FOOT AND MOUTH DISEASE HAS BEEN INSPECTED IN HESHUO COUNTY OF XINJIANG PROVINCE.....	9
MYCOBACTERIUM BOVIS OUTBREAKS IN ISRAEL	9
THE UNITED STATES RECALLS RAW GROUND PRODUCTS DUE TO POSSIBLE E. COLI CONTAMINATION	9
INDUSTRY NEWS	10
THE FIRST BATCH OF NAMIBIAN BEEF WAS DELIVERED TO CHINA	10
AUSTRALIA ADOPTS NEW AQIS DOCUMENT TYPE CODES FOR BEEF AND BEEF PRODUCTS FROM BSE APPROVED COUNTRIES	10
MLA: AUSTRALIA'S BEEF AND SHEEP MEAT EXPORTS TO CHINA HAVE SOARED DUE TO INCREASING DEMAND FOR THE MEATS FROM THE CHINA'S WEALTHY CONSUMERS.....	10
IFFA 2019: GLOBAL MEAT INDUSTRY SUMMIT	10
DUE TO THE PROTEST AGAINST THE EXPORT OF LIVE SHEEP FROM AUSTRALIANS, THE ANIMAL ASSOCIATION OF AUSTRALIA CALLED ON THE GOVERNMENT TO SWITCH TO EXPORTING FROZEN LIVESTOCK	11
THE FIRST BATCH OF BOLIVIAN BEEF IS EXPECTED TO ARRIVE IN CHINA IN THE SECOND HALF OF THIS YEAR	11
ABOUT ANTION	12

标法动态

国家标准化管理委员会关于下达第一批推荐性国家标准计划的通知

本批计划共计 507 项，其中制定 294 项、修订 213 项，推荐性标准 506 项、指导性技术文件 1 项。其中包括《冷却肉加工技术要求》和《机械分离肉》等。（国家标准化管理委员会 2019-04-01）

http://www.sac.gov.cn/szhywb/sytz/201904/t20190401_343484.htm

符合评估审查要求的国家或地区输华肉类产品名单

2019 年 4 月 2 日中国海关总署更新，新增乌拉圭 1 家输华牛肉企业自 2019 年 4 月 12 日及以后生产的符合中国要求的牛肉产品输华；新增乌拉圭自 2019 年 4 月 12 日及以后生产的符合中国要求的冰鲜牛、羊肉产品输华；新增爱尔兰 1 家输华牛肉企业自 2019 年 4 月 11 日及以后生产的符合中国要求的牛肉产品输华。（海关总署 2019-04-02）

<http://www.customs.gov.cn/customs/jyjj/jckspaq/xxfw63/jckrljgzyxx/1940329/index.html>

WTO 就《食品安全标准管理办法（征求意见稿）》征求意见

4 月 2 日，WTO 就《食品安全标准管理办法（征求意见稿）》征求意见，意见征询截止日期为 2019 年 6 月 1 日。（世界贸易组织 2019-04-02）

https://docs.wto.org/dol2fe/Pages/FE_Search/FE_S_S009-DP.aspx?language=E&CatalogueIdList=252851,252840,252837,252868,252808,252853,252850,252822,252848,252836&CurrentCatalogueIdIndex=8&FullTextHash=371857150&HasEnglishRecord=True&HasFrenchRecord=False

海关总署公告 2019 年第 60 号（关于黑龙江绥滨港口岸、桦川港口岸关闭的公告）

2019 年 1 月 16 日国务院批准关闭黑龙江绥滨港口岸、桦川港口岸。自本公告发布之日起，两个口岸关闭。（海关总署 2019-04-03）

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2367873/index.html>

关于《饲料添加剂 谷氨酸钠》和《饲料添加剂 植酸酶》两项强制性国家标准公开征求意见的通知

《饲料添加剂 谷氨酸钠》和《饲料添加剂 植酸酶》两项强制性国家标准已起草完成,现公开征求意见。征求意见截止日期为 2019 年 5 月 8 日。(中国饲料工业信息网 2019-04-04)

<http://www.chinafeed.com.cn/zhence/201904/04/1478.html>

海关总署发布关于新增查询报关单数据传输状态信息有关事宜的公告

自 2019 年 4 月 10 日起,进出口企业、单位可以通过“互联网+海关”一体化网上办事平台或中国国际贸易单一窗口,查询海关总署向国家税务总局传输海关出口报关单数据和进口增值税专用缴款书状态信息,方便进出口企业、单位及时办理出口退税和进口增值税抵扣手续。(海关总署 2019-04-04)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2371518/index.html>

海关总署发布关于调整《中华人民共和国进境物品归类表》和《中华人民共和国进境物品完税价格表》的公告

根据《国务院关税税则委员会关于调整进境物品进口税有关问题的通知》,海关总署对《中华人民共和国进境物品归类表》及《中华人民共和国进境物品完税价格表》进行了相应调整,归类原则和完税价格确定原则不变。自 2019 年 4 月 9 日起执行。(海关总署 2019-04-08)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2371722/index.html>

关于印发《加强网购和进出口领域知识产权执法实施办法》的通知

《办法》包括依法加强执法监管、拓宽线索来源渠道、强化执法协调联动、大力推进行刑衔接、完善社会共治机制和建立工作保障制度。(国家市场监管总局 2019-04-08)

http://gkml.samr.gov.cn/nsjg/zfjcj/201904/t20190418_292976.html

市场监管总局部署加强肉品质量安全监管工作

肉品生产经营者要自觉履行食品安全主体责任,落实食品安全管理、原辅料采购、生产过程控制、产品检验和食品安全自查相关规定,强化肉品的风险管控,确保产品质量安全。(国家市场监管总局 2019-04-13)

http://samr.saic.gov.cn/xw/zj/201904/t20190413_292801.html

海关总署公告 2019 年第 66 号（关于发布《报关单证电子转换或扫描文件格式标准》的公告）

为进一步规范和便利企业全国通关一体化申报, 海关总署对报关单随附单证电子化方式进行了优化, 并制定了《报关单证电子转换或扫描文件格式标准》, 现予以公告。(海关总署 2019-04-18)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2385728/index.html>

关于进出口预包装食品标签检验监督管理有关事宜的公告

自 2019 年 10 月 1 日起, 取消首次进口预包装食品标签备案要求。进口商应当负责审核其进口预包装食品的中文标签是否符合我国相关法律、行政法规规定和食品安全国家标准要求。(海关总署 2019-04-22)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2393416/index.html>

海关总署公告 2019 年第 74 号（关于公布进口肉类指定监管场地名单的公告）

海关总署对部分进口肉类指定监管场地进行实地考察验收, 现公布符合设置要求的进口肉类指定监管场地名单。(海关总署 2019-04-29)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2403346/index.html>

风险预警

新疆和硕县查堵一起牛 O 型口蹄疫疫情

农业农村部新闻办公室 4 月 2 日发布, 新疆维吾尔自治区巴音郭楞州和硕县查堵一起牛 O 型口蹄疫疫情, 共有牛 66 头, 其中 11 头有临床症状, 无死亡。(农业农村部 2019-04-02)

http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl_1/yqfb/201904/t20190402_6177778.htm

以色列发生牛型结核分枝杆菌疫情

以色列农业与农村发展部向 OIE 报告称, 以色列发生牛型结核分枝杆菌疫情。具体发病情况如下: 品种为牛, 疑似病例 564 头, 病例 48 头, 死亡 0 头, 销毁 46 头, 宰杀 2 头。(世界动物卫生组织 2019-04-03)

http://www.oie.int/wahis_2/public/wahid.php/Reviewreport/Review?page_refer=MapFullEventReport&reportid=30026

美国召回可能受大肠杆菌污染的生牛肉产品

美国农业部食品安全检验局发布召回通告，K2D Foods 正在召回大约 113424 磅的生牛肉产品（Raw Ground Beef），因为这些产品可能受到了大肠杆菌 O103 的污染。（美国农业部 2019-04-24）

<https://www.fsis.usda.gov/wps/portal/fsis/topics/recalls-and-public-health-alerts/recall-case-archive/archive/2019/recall-048-2019-release>

行业资讯

首批纳米比亚牛肉启运输华

当地时间 2019 年 3 月 28 日，纳米比亚首次发运 21 吨牛肉至中国大陆，自此纳米比亚成为中国大陆另一个非洲牛肉供应来源国。（搜狐 2019-04-01）

https://www.sohu.com/a/305199610_100293994?sec=wd&spm=smpc.author.fdd.3.1556524172102Oxq7Qwo

澳大利亚针对部分牛肉及制品启用澳洲检疫与检查局新申报代码

该通报旨在建议进口商从批准的牛海绵状脑病（BSE）国家进口牛肉及制品时，使用澳洲检疫与检查局（AQIS）新文件代码来提交全面进口声明（FID）。（澳大利亚农业水利资源部 2019-04-04）

<http://www.agriculture.gov.au/import/goods/food/notices/ifn06-19>

MLA：中国富裕阶层青睐有加 澳牛羊肉对华出口飙涨

澳肉畜协会（MLA）最新报告显示，受益于中国富裕阶层对澳大利亚优质肉类需求的日益攀升，自 2019 年年初以来，澳大利亚对华牛肉、羔羊肉和羊肉出口贸易持续强劲增长。（澳华财经在线 2019-04-16）

<http://www.acbnews.com.au/industrynews/20190416-33169.html>

IFFA 2019：全球肉类行业峰会

在 2019 年 5 月 4 至 9 日的展览期间，IFFA 将汇聚来自 50 余个国家及地区的 1,000 余家企业，展示肉类行业全产业链的技术创新与发展趋势。（食品安全导刊 2019-04-25）

<http://www.cnfoodsafety.com/2019/0425/40209.html>

抗议活羊出口 澳动物协会吁政府转型出口冷冻牲畜

部分澳洲民众近日聚集在南澳，呼吁政府禁止活羊出口，并举行抗议活动。（澳洲网 2019-04-30）

<http://www.au123.com/news/australia/mainstream/20190429/483969.html>

首批玻利维亚牛肉有望下半年运抵中国

玻利维亚外交部长迭戈·帕里·罗德里格斯（Diego Pary Rodriguez）与中国海关总署署长倪岳峰 26 日在北京签署了《玻利维亚牛肉对华出口检验检疫及兽医要求议定书》，首批玻利维亚牛肉有望下半年运抵中国。（南美侨报网 2019-04-30）

http://www.br-cn.com/news/nm_news/20190429/129013.html

Standards & Regulations

Standardization Administration of the People's Republic of China Notification on Releasing the First Batch of GB/T Plan

A total of 507 projects are planned in this batch, among them, 294 items shall be formulated, 213 shall be revised, 506 are recommended standards and one is a guiding technical document. These include *Technical Requirements for Cold Meat Processing* and *Mechanical Separation Meat*, etc. (SAC 2019-04-01)

http://www.sac.gov.cn/szhywb/sytz/201904/t20190401_343484.htm

List of Meat Products from Countries or Regions that Meet the Requirement of Assessment and Review

On April 2 of 2019, GACC updated that beef products from one new Uruguay meat enterprise that meet the Chinese requirements and produced on or after April 12 of 2019 could be imported to China; GACC updated that ice fresh beef and mutton products from Uruguay that meet the Chinese requirements and produced on or after April 12 of 2019 could be imported to China; GACC updated that beef products from one new Ireland meat enterprise that meet the Chinese requirement and produced on or after April 11 of 2019 could be imported to China. (GACC 2019-04-02)

<http://www.customs.gov.cn/customs/jy/jy/jckspaq/xxfw63/jckrljgzyxx/1940329/index.html>

WTO Solicited Comments on *Food Safety Standards Administration Measures (Draft for Comments)*

On April 2, the WTO solicited comments on the *Food Safety Standards Administration Measures (draft for comments)*. The deadline for comments is June 1, 2019. (WTO 2019-04-02)

https://docs.wto.org/dol2fe/Pages/FE_Search/FE_S_S009-DP.aspx?language=E&CatalogueIdList=252851,252840,252837,252868,252808,252853,252850,252822,252848,252836&CurrentCatalogueIdIndex=8&FullTextHash=371857150&HasEnglishRecord=True&HasFrenchRecord=False

GACC Announcement No. 60 of 2019 (Announcement on Closure of Suibin Port and Huachuan Port in Heilongjiang Province)

On January 16 of 2019, the State Council approved the closure of Suibin port and Huachuan port in Heilongjiang province. As of the date of this announcement, the two ports will be closed. (GACC

2019-04-03)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2367873/index.html>

Notice on Soliciting Public Opinions on Two Mandatory National Standards, Including *Feed Additive Sodium Glutamate* and *Feed Additive Phytase*

Two mandatory national standards, *Feed Additive Sodium Glutamate* and *Feed Additive Phytase* have been drafted and are now open for public comment. The deadline for comment is May 8 of 2019. (China Feed 2019-04-04)

<http://www.chinafeed.com.cn/zhence/201904/04/1478.html>

Announcement of the GACC on Matters Relating for the New Query of Transmission Status Information of Customs Declaration Forms

Since April 10, 2019, import and export enterprises and units can use the “Internet + Customs” integrated online service platform or China’s international trade single window to inquire the export declaration forms data of transmit from GACC to the State Taxation Administration, and the status information of special letter of payment for VAT. It is convenient for import and export enterprises and units to handle export tax rebates and import VAT deduction procedures in a timely manner. (GACC 2019-04-04)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2371518/index.html>

Announcement of the GACC on Adjusting the *Classification Table of Imported Goods of the People’s Republic of China* and the *Taxable Price List of Imported Goods of the People’s Republic of China*

According to the *Notice of the Customs Tariff Commission of the State Council on Adjusting the Import Tax on Imported Goods*, the GACC has made corresponding adjustments to the *Classification of Imported Goods of the People’s Republic of China* and the *Taxable Price List of Imported Goods of the People’s Republic of China*. The principle of classification and the principle of determining the duty-paid price remain unchanged. It implemented on April 9, 2019. (GACC 2019-04-08)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2371722/index.html>

Notice of the SAMR and Other Departments on the Issuance of the *Measures for Strengthening the Enforcement of Intellectual Property Rights in the Field of Online Shopping and Import and Export*

Measures includes strengthening law enforcement supervision according to law, broadening the sources of clues, strengthening the coordination of law enforcement and coordination, vigorously pushing the connection of criminals, improving the mechanism of social co-governance and establishing a work security system. (SAMR 2019-04-08)

http://gkml.samr.gov.cn/nsjg/zfjcj/201904/t20190418_292976.html

SAMR Has Deployed Works to Strengthen Supervision for Quality and Safety of Meat

Meat producers and operators shall consciously fulfill the main responsibility of food safety, implement the relevant provisions of food safety management, procurement of raw and auxiliary materials, production process control, product inspection and related regulations of food safety self-inspection and strengthen the risk control of meat products to ensure product quality and safety. (SAMR 2019-04-13)

http://samr.saic.gov.cn/xw/zj/201904/t20190413_292801.html

GACC Announcement No. 66 of 2019 (Announcement on Issuing *Standard on Format for Electronic Conversion of Customs Declaration or Scanning Documents*)

In order to further standardize and facilitate enterprises' integrated declaration of customs clearance throughout the country, GACC has optimized the electronic mode of the attached documents of customs declaration forms and formulated the *Standard on Format for Electronic Conversion of Customs Declaration or Scanning Documents*, which is hereby announced. (GACC 2019-04-18)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2385728/index.html>

Announcement on Matters Related to the Supervision and Management of Label Inspection of Import and Export Pre-Packaged Foods

Cancel the record for the label of first imported prepackaged food from October 1st, 2019. The importer shall be responsible for reviewing whether the Chinese label of the imported prepackaged food meets the requirements of relevant laws, administrative regulations and food safety national standards. (GACC 2019-04-22)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2393416/index.html>

GACC Announcement No. 74 of 2019 (Announcement on the Publication of the List of Designated Regulatory Sites for Imported Meat)

GACC has conducted field inspection and acceptance of some designated regulatory sites for imported meat, and a list of designated regulatory sites for imported meat meeting the requirements is hereby published. (GACC 2019-04-29)

<http://www.customs.gov.cn/customs/302249/302266/302269/2403346/index.html>

Food Risks & Alerts

An Outbreak of Bovine Type O Foot and Mouth Disease Has Been Inspected in Heshuo County of Xinjiang Province

The press office of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs of the People's Republic of China released on April 2 that an outbreak of bovine type O foot-and-mouth disease has been inspected in Heshuo County, Bayingolin state of Xinjiang province. There were 66 cows, among them, 11 cows had clinical symptoms and 0 deaths. (MARA 2019-04-02)

http://www.moa.gov.cn/gk/yjgl_1/yqfb/201904/t20190402_6177778.htm

Mycobacterium Bovis Outbreaks in Israel

Ministry of Agriculture and Rural Development, Israel notified to OIE that an outbreak of Mycobacterium Bovis has occurred in Israel. The specific incidence is as follows: the specie is cattle, 564 susceptible, 48 cases, 0 deaths, 46 killed and disposed and 2 slaughtered. (OIE 2019-04-03)

http://www.oie.int/wahis_2/public/wahid.php/Reviewreport/Review?page_refer=MapFullEventReport&reportid=30026

The United States Recalls Raw Ground Products Due to Possible E. coli Contamination

According to a recall notice issued by the USDA's Food Safety and Inspection Service, K2D Foods is recalling about 113,424 pounds of Raw Ground Beef due to possible E. coli O103 contamination. (USDA 2019-04-24)

<https://www.fsis.usda.gov/wps/portal/fsis/topics/recalls-and-public-health-alerts/recall-case-archive/archive/2019/recall-048-2019-release>

Industry News

The First Batch of Namibian Beef Was Delivered to China

On March 28 of 2019 local time, Namibia has shipped 21 tons of beef to the mainland China for the first time. Since then, Namibia has become another source of African beef supply in mainland China. (Sohu 2019-04-01)

https://www.sohu.com/a/305199610_100293994?sec=wd&spm=smpc.author.f-d.3.1556524172102Oxq7Qwo

Australia Adopts New AQIS Document Type Codes for Beef and Beef Products from BSE

Approved Countries

The purpose of this notice is to advise importers and brokers that new AQIS Document Type codes are now available to use when lodging a Full Import Declaration (FID) for beef and beef products imported from Bovine Spongiform Encephalopathy (BSE) approved countries. (DAWR 2019-04-04)

<http://www.agriculture.gov.au/import/goods/food/notices/ifn06-19>

MLA: Australia's Beef and Sheep Meat Exports to China Have Soared Due to Increasing

Demand for the Meats from the China's Wealthy Consumers

According to a new report from MLA, since the beginning of 2019, Australia's beef, lamb and sheep meat exports to China have continued to grow strongly due to the increasing demand for the quality Australian meat from Chinese affluent consumers. (ACB News 2019-04-16)

<http://www.acbnews.com.au/industrynews/20190416-33169.html>

IFFA 2019: Global Meat Industry Summit

During the exhibition period from May 4 to 9 of 2019, IFFA will gather more than 1,000 enterprises from more than 50 countries and regions to show the technological innovation and development trend of the whole meat industry chain. (CN Food Safety 2019-04-25)

<http://www.cnfoodsafety.com/2019/0425/40209.html>

Due to the Protest against the Export of Live Sheep from Australians, the Animal Association of Australia Called on the Government to Switch to Exporting Frozen Livestock

Some Australians recently gathered in South Australia to call on the government to ban the exports of live sheep and hold protests. (AU 123 2019-04-30)

<http://www.au123.com/news/australia/mainstream/20190429/483969.html>

The First Batch of Bolivian Beef Is Expected to Arrive in China in the Second Half of This Year

Diego Pary Rodriguez, the minister for Foreign Affairs of Bolivia, and Ni Yuefeng, the director of GACC, have signed *Protocol on Inspection, Quarantine and Veterinary Requirements for Bolivian Beef Exporting to China* in Beijing on April 26. The first batch of Bolivian beef is expected to arrive in China in the second half of this year. (BR-CN 2019-04-30)

http://www.br-cn.com/news/nm_news/20190429/129013.html

About Antion

Antion (Beijing) Information Consulting Co., Ltd. is engaged in consulting services for food industry to provide all aspects of service, including food safety information monitoring, standards & regulations management, standards & regulations consulting, professional translation and other consulting services regarding food safety.

Our services cover mainland China, Hong Kong, Taiwan, Japan, Korea, and other English-speaking countries.

Contact Us:

Lillian Fan

T: +86-10-51301566

M: +86-13810723038

E: Lillian.fan@antionchina.com